
Referat årsmødet i DH-Herlev 9. marts 2023 
 
Der deltog 14 i årsmødet. 

 

1. Valg af dirigent.  

Forslag om Karen Hornshøj-Møller, DH Lyngby-Taarbæk 

Karen blev valgt 

 

2. Valg af referent.  

Forslag om Inge Rasmussen, DH-Herlev  

Inge måtte trække sig og Tine Rasmussen blev valgt 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden ændringer 

 

4. Navneopråb- optælling af stemmeberettigede 

9 stemmeberettigede tilstede 

 

5. Valg af stemmetællere 

Connie og Malene blev valgt 

 

6. Formandens beretning 1. januar 2022– 1. februar 2023 til godkendelse 

Formanden beretning blev vedtaget og lægges på hjemmesiden 

 

7. Forslag til handleplan 2023/2024 til godkendelse 

Handleplan godkendt i den prioriterede rækkefølge med bemærkning om fortsat 

fokus på bolig.  

 

8. Forslag om afdelingen skal søge § 18 midler 

Enighed om at søge, og kasserer opfordrer til at komme med gode projektideer 

 

9. Fremlæggelse af regnskab for 2022 til godkendelse 

Regnskab godkendt 

 

10. Behandling af indkomne forslag  

Der er ikke indkommet forslag til behandling 

 

11.Fremlæggelse af budget for 2023 til orientering  

 

12. Valg af formand 

 Forslag om valg af Tine Jæger Rasmussen som formand 



Tine Jæger Rasmussen (Autismeforeningen) blev valgt. Og tak til afgående formand 

Betina Skovby 

 

13. Valg af revisor og revisorsuppleant  

Forslag om Inge Rasmussen som revisor og Malene Hyldekrog som  

Suppleant. Disse blev valgt 

 

14. Konstituering af næstformand, sekretær, kasserer og webmaster 

 Forslag om Lis Særmark-Thomsen som næstformand, Inge Rasmussen  

 sekretær, Connie Petersson som kasserer og Inge Rasmussen/Connie  

 Petersson som webmasters 

De blev alle valgt. 

 

15. Eventuelt 


